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Datum 

 
Onderwerp 

 
Portefeuillehouder 

 
Status 

1 10-01-2023 

 

 

 

 

 

 

09-05-2023 

 

Rondvraag 

De heer Te Kolsté vraagt  n.a.v. reclame op de openbare reclameborden 
over online gokken of bepaalde uitingen op reclameborden in het 
reclamebeleid zijn uitgesloten. 

Rondvraag 

De heer Te Kolsté vraagt naar het reclamebeleid van de gemeente 
Tubbergen in relatie tot de gokreclame in de kernen, dorpen en de 
weilanden.  

Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en geeft aan uit te zoeken 
wanneer het verbod op gokreclames van kracht is. 

 

Wethouder Bekhuis 

 

 

 

 

 

 

Wethouder Bekhuis 

Open 

 

 

 

 

 

 

Open 

2 07-03-2023 

 

 

 

 

07-03-2023 

Rondvraag 

De heer Hendriksen merkt op dat vorig jaar een begeleidend schrijven is 
toegevoegd aan de OZB-aanslag waarin werd aangegeven om bij eventueel 
bezwaar eerst contact op te nemen met de gemeente. Deze brief is dit jaar 
niet toegevoegd, is dit een bewuste keuze.  

Rondvraag 

De heer Ter Braak vraagt naar het aantal OZB-bezwaren in de gemeente 
Tubbergen en de kosten van de afhandeling van deze bezwaren voor de 
gemeente Tubbergen. 

Wethouder Bekhuis zegt toe de aantallen en de kosten voor de afhandeling 
van de bezwaren op een later moment toe te sturen als de termijn voor het 
indienen van een bezwaar is verlopen. 

 

Wethouder Niens 

 

 

 

 

Wethouder Niens 

Open 

 

 

 

 

Open 

3 04-04-2023 Rondvraag 

De heer Ter Braak n.a.v. de vraag van de heer Oude Geerdink inzake de 
wolf in Geesteren. Is er subsidie beschikbaar voor bescherming van het vee. 

Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en geeft aan in gesprek te zijn 

met de provincie hierover. Wanneer er meer duidelijkheid is over eventuele 
beschikbare gelden voor bescherming van het vee komt de wethouder 
hierop terug. 

 

Weth. Bekhuis Open 



 
 

4 16-01-2024 Actiepuntenlijst 

De heer Van de Graaf vraagt naar een onderbouwing van de 
functieomschrijving en het takenpakket van de centrummanager. Daarnaast 
vraagt de heer Van de Graaf wat de berekening is geweest wat een redelijke 
toelage is voor een functie als deze en naar de motivatie van de vergoeding.  

Wethouder Bekhuis zegt toe deze informatie te doen toekomen.  

Weth. Bekhuis  Beantwoord per e-mail op      
25-01-2024.  

 

Voorstel commissie: 

Afvoeren van de lijst  

     

 


